

# NOTICE FOR SAUDI NATIONALS

Saudi Nationals who are traveling to the Philippines for business and tourism purposes are allowed to enter the Philippines without visas for a stay not exceeding thirty (30) days, provided they hold valid tickets for their return journey to port of origin or next port of destination and their passports valid for a period of at least six (6) months beyond the contemplated period of stay. However, Immigration Officers at ports of entry may exercise their discretion to admit holders of passports valid for at least (60) days beyond the intended period of stay.

## إشعار للمواطنين السعوديين

يُسمح للمواطنين السعوديين الذين يسافرون إلى الفلبين لأغراض تجارية وسياحية بدخول الفلبين بدون تأشيرات للإقامة لمدة لا تزيد عن ثلاثين (30) يومًا ، بشرط أن يكون لديهم تذاكر صالحة لرحلة العودة إلى ميناء المنشأ أو ميناء الوصول التالي وجوازات سفرهم صالحة لمدة ستة (6) أشهر على الأقل بعد فترة الإقامة المتوقعة. ومع ذلك ، يمكن لموظفي الهجرة في موانئ الدخول ممارسة سلطتهم التقديرية لقبول حاملي جوازات السفر الصالحة لمدة (60) يومًا على الأقل بعد فترة الإقامة المقصودة.